
Zápis z jednání r4;íboru oddílu atletiky
PSK Olymp Praha, z.s. č.].]. (per rollam)

Dne: 16, I?,.2024

Členové výboru:
Michal Krčmář, Lenka Masná, Jindřich Linhart, Pavel Kudrna

Program:
1_. Stanovení odměn trenérům pro rok 2025 - jednání per rollam

Průběh iednání:
V návaznosti na jednání VOA č. 10 rozeslal dne 12. 17.2aZ4 Michal Krčmář finální podklad pro
stangvení odměn trenérům oddílu pro rok 2025 spolu s doplňujícími informacemi a požadavkem na

zaslání případných návrhů změn do soboty t4, 17. 2B2a.. V daném termínu reagoval pouze Pavel

Kudrna, jeho reakce však neodpovídala zadání. í!ásledně mailern ze dne 15. 12. vzhledem
k pokročilému datu a zřejmé časové tísnivyhlásil hlasování o návrhu odměn pro 31trenérů (jejich

seznam a navrhovaná uýše byly uvedeny v příloze} en bloc,

Odpovědi:

Ano - souhlasím s v,ýší odměn pro uvedené trenéry

Ne - nesouhlasím s uiší odměn pro uvedené trenéry

Výsledek hlasování
Výsledek hlasování shrnul Michal Krčmář ve svém mailu rozeslaném všem členům výbor, ve kterém
konstatoval:

Výsledky jednání v,ýboru per rollam jsou následující:

Ano - souhlasím s uiší odměn pro uvedené trenéry - ]. hlas

Ne * nesouhlasím s uýší odměn pro uvedené trenéry - 1 hlas

Dva členové uýboru se hlasování nezúčastnili. Vzhledem k tomu, že uýbor je usnášeníschopný při

minimálním počtu tří členů, lze adekvátně dovodit, že hlasování bylo neplatné.

DŮvodem neúčasti byla skutečnost, že dosud vláda neodsouhlasila zvýšení výše DPP oproštěné o
sociální a zdravotní pojištění z 10 000,- Kč na 11 500,- Kč, se kterým návrh pracoval. Týká se trenérů:

r Luboše Dryáka (11250,-},

r Miroslava Kalouse {11 500,,),

o Jiřího Kryštofa {10 250,-),

. Aleny Praxové {11500,-}.



DoporuČuji s těmito trenéry uzavřít DPP na částku 10 000,- Kč s tím, že, bude-li schváleno očekávané
navýŠeni limitu pro sociální a zdravotní pojištění, uzavřít s těnnito trenéry dodatek k DPP a odměnu
stanovit v původně navržené výši,

Zároveň vyzval členy výboru k předložení svých stanovisek či návrhů.

Zapsal 17. 17" ,2a24


